
 
CU CINE SĂ NU
VOTEZI

UN MANIFESTO
GREENPEACE



De ce? Pentru că o societate civilă
sănătoasă, cu drept de exprimare
și opoziție, e un barometru al
democrației și libertății tuturor.

Nu vom vota pe cineva care calcă în
picioare societatea civilă, care crede în
„conspirații soroșiste” și incriminează
organizațiile ce acționează pentru
binele public. 

Nu vom pune ștampila pe numele
unei persoane care perpetuează elite
politice corupte, ignorante, și
intolerante. 

De ce? Pentru că de peste 35 de ani
au lucrat să consolideze puterea în
câteva mâini și partide, lăsând în
urmă cetățenii și progresul
României.

Nu vrem un președinte anti-
european, care pune în cârca Uniunii
Europene problemele țării. 

De ce? Pentru că aderarea
României la Uniunea Europeană a
fost cea mai mare realizare din
ultimii 35 de ani și a produs o
schimbare evidentă în bine. De la
dezvoltarea impulsionată de
fondurile europene, libertatea de a
munci și călători oriunde în
Europa, până la drepturile omului.

Nu votăm un președinte
atotputernic, care adoptă tendințe
autoritare venite din direcții opuse,
rusești sau de peste ocean.

De ce? Pentru că regimurile de
acest tip trebuie să rămână în
trecut, și noi, românii, după
decenii de regim totalitar, ar
trebui să înțelegem asta cel mai
bine.



De ce? Pentru că o societate civilă
sănătoasă, cu drept de exprimare
și opoziție, e un barometru al
democrației și libertății tuturor.

Nu îi vom da votul nostru unei
persoane care dezinformează și
polarizează societatea.

Nu vom vota un președinte care nu
susține și apără valorile democratice.

De ce? Pentru că tocmai
președintele ar trebui să fie
garantul lor, să asigure
respectarea drepturilor
fundamentale ale omului și să fie
deschis la dialog și mediere, chiar
și atunci când nu împărtășește
opiniile. 

Nu îți putem spune cu cine să votezi.
 Dar putem spune că viitorul nostru merită lideri onești,

deschiși, vizionari și conectați la realitate. 

Nu dorim o persoană care nu crede
în știință și neagă existența
schimbărilor climatice provocate
de activitate umană.

De ce? Pentru că avem nevoie de
un președinte care să înțeleagă
crizele prezentului și viitorului, nu
de un guru cu păreri personale
fondate pe pseudoștiință. 


